
Anteckningar från jaktledarmötet den 23/11 2019 

På mötet deltog representanter från Nyträsk, Dalliden, Björkträsk, Kvarnfors, 

Stavaträsk och Stavalund. 

• Mötet inleddes med en genomgång av avskjutningen hittills. 19 vuxna 

och 17 kalvar har fällts vilket är ca 85% fyllnadsgrad, ok resultat, men 

önskvärt vore  att fälla 3-4 ytterligare. Varierande erfarenhet om 

älgtillgången – vissa jaktlag tycks ha haft gott om älg medan några har 

direkt motsats erfarenhet. Stavalund, Rörträsk och Degerträsk har inte 

fällt någon älg. Några lag fortsätter dock att jaga om inte snöförhållade 

eller renarnas ankomst hindrar fortsatt jakt. Vi diskuterade också 

möjligheten att hjälpa Stavalund någon dag längre fram, även andra lag 

som inte skjutit någon älg är välkomna att kontakta styrelsen om bistånd 

med jägare och hundar .  

• Ordföranden redovisade måluppfyllnadsläget i den närmaste 

”omvärlden” enl älgdatan: Ö Klintåd ÄSO 83%, Jörns ÄSO 77%, Byske N 

ÄSO 67%, Skeå N ÄSO 78%, i det sammanhanget får väl Destany anses 

ligga hyfsat till. 

• Ordförande redovisar en rapport om betesskador 18/19 och 3 år bakåt i 

tiden. Enligt skogsstyrelsen ökar skadorna dock är inga betesskador 

påvisade inom Destany. Vi har heller inte haft några viltolyckor. 

Ordförande uppmanar jaktlagen att inventera ev. betesskador i vinter 

och som tidigare årrapportera till sekreteraren under våren. 

• Frågan om avlysningsjakt / ”pottälgar” diskuterades men alla var eniga 

om att det inte fanns anledning att införa något av detta under 

innevarande jaktår. En slutlig analys av jaktutfallet 19/20 görs inför års-

mötet i mars och ev ändringar i Destanys långsiktiga tilldelningsstrategi 

hanteras då. 

• Kassören påminner om att fällavgifterna skall vara inbetalda senast 

under december månad. Glöm inte att ange från vem betalningen 

kommer. 

• Registerändringar rapporteras till ordförande senast den 1 januari 2020. 

• Rovviltsdag: Destany planerar att anordna en rovviltsjakt den 7 

december 2019. Peter Lindgren återkommer med tider och detaljer. 

• Jaktledarmöten: Ev. kommer en del jaktledarmöten nästa år att förläggas 

någon vardagskväll för att inte förstöra en bra jaktdag. Detta kommer i så 

fall att framgå av verksamhetsplanen. 



• Ordförande påminde till sist om att kommande årsmöte är 20-03-15, 

tackade för livliga diskussioner, önskade God fortsättning på året och 

förklarade JL-mötet avslutat.  

 

Noterat av Lars L 


